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Aan Agendacommissie

Kopie aan

Van Jannie Lozeman, Coen Knipping 0572-347765

Onderwerp Evaluatie Kadernota

In de vorige agendacommissie is door uw voorzitter toegezegd,  bijvoorbeeld met de rekeningcommissie, te 

komen met een evaluatie van de Kadernota 2022 – 2025. Voldoet het eindproduct en het proces van 

totstandkoming aan de verwachtingen van de raad en/of zitten er leerpunten in? Afgesproken is dat de ambtelijke 

organisatie met een voorstel voor een evaluatie komt.   

Tot op heden zijn de procesvoorstellen van de Kadernota via de agendacommissie gegaan. Het besluit tot 

invoering van de Kadernota (20 december 2018) is via de rekeningcommissie gelopen en een afzonderlijke Rond 

de Tafel. Er is voor het zomerreces al een vragenlijst uitgezet onder raadsleden, collegeleden en medewerkers over 

de Kadernota. Voorgesteld wordt die uitkomsten te benutten bij de evaluatie. Daarom wordt voorgesteld:

1. De evaluatie via een te plannen rekeningcommissie (eind november/ begin december 2021) te laten verlopen, 

voorbereid door de projectgroep Kadernota met input van de uitkomsten van de vragenlijst;

2. De rekeningcommissie, via de agendacommissie, voorstellen te laten doen over de Kadernota 2023 e.v.  op 

basis van de evaluatie.


